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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs
Gammaldansförening 2007-01-17 hos Ewa Högberg

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2 Närvarande: Bo Persson, Lennart Andersson, Sven Jönsson, Linda Slåttli,
Ewa Högberg, Thorsten Liljekvist, Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes.

4 Föregående protokoll: Protokollet lästes upp av Kerstin och godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten hade gjort klart 2006 års verksamhets-
berättelse och vi fick alla ett exemplar. Vi gick igenom denna och likaså
dagordningen inför årsmötet 21 januari.
Thorsten redovisade resultatet från danskvällen 12 januari på Jägersbo.
Allt godkändes.
Vi diskuterade om styrelsemedlemmarna och respektive ska betala full
entréavgift till Jägersbo. Föreningens ekonomi behöver stärkas och frågan
har aktualiserats tidigare. Frostaföreningen har dock inte varit positiv till
denna åtgärd, men vi anser att vi måste diskutera det hela på nytt.

6 Rapporter och skrivelser: Det blir distriktsmöte den 21 januari i
Vallåkra. Ewa och Sven ska närvara.
Sven meddelade att det blir en ungdomsträffsdans lördagen den 24 mars
på Älvkullen. Manfred och Maria ska stå för musiken.
Vår föreningen har ännu inte blivit kontaktade angående fortsättningen på
Dans-i-skola projektet.

7 Övriga frågor: Ewa talade om att hon pratat med Emma och Ellinor och
de vill gärna ta hand om Ewas del när det gäller ungdomskurserna.
Vi bokade in tider för styrelsemöten under året samt träningsdanser.
Träningsdans blir 27 juni och 8 augusti.
Schottisloppet på Höörs marknad blir 11 augusti

8 Nästa möte:  blir 14 februari hos Hans

9 Avslutning: Ewa avslutade mötet och tackade samtliga

Vid protokollet

…………………………………………….. …………………………………………
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid konstituerande och ordinarie styrelsemöte
med Höörs Gammaldansförening 2007-02-14 hos Hans
Lindstedt

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna  och öppnade mötet.

2 Närvarande: Ewa Högberg, Bo Persson, Lennart Andersson, Sven
Jönsson, Thorsten Liljekvist, Kerstin Jönsson, Linda Slåttli, Emma Hartell,
Hans Lindstedt

3 Dagordning: denna godkändes

4 Styrelsens sammansättning år 2007: ordförande Ewa Högberg,
kassör, Thorsten Liljekvist, sekreterare Kerstin Jönsson, styrelseledamot,
Lennart  Andersson, styrelseledamot Bo Persson, styrelseledamot Hans
Lindstedt, styrelseledamot Sven Jönsson, ersättare: Emma Hartell och
Linda Slåttli.

5 Val av vice ordförande för år 2007: Hans Lindstedt

6 Val av vice sekreterare för år 2007: Bo Persson

7 Val av vice kassör för år 2007: Sven Jönsson

8 Val av representant till ungdomssektionen för år 2007: Ewa
Högberg

9 Föreningens officiella adress: Stenskogsvägen 6, 243 30 Höör

10 Teckning av firman: firmatecknare är kassör Thorsten Liljekvist,
340302-4130, eller ordförande Ewa Högberg, 580413-3584 var för sig.

11 Föregående mötes protokoll: Kerstin Jönsson läste upp protokollet från
den 17 januari. Godkändes.

12 Kassarapport: Thorsten Liljekvist redovisade resultatet  för dansen på 
Jägersbo den 9 februari vilket godkändes.

13 Rapporter och skrivelser: Ewa och Sven hade varit på distriktsmötet i
Vallåkra den 21 januari. Då hade bl a Skoog framfört att orkestrarna
önskade få spela andra låtar till gammaldanserna och inte bara de
traditionella melodier som man anser hör till vissa danser. Föreningarna
bör därför ändra sin repertoar. De vill gärna veta vilka danser man har i
de olika föreningarna och vilka danser de lär ut på kurserna.
Skarhults förening hade uttryckt viss oro för vad som kan hända om eller
när Granbacken skulle stängas. De undrade var de ska kunna ha sina
danser.
Styrelsen bestämde att vi i våra annonser inför dansaftnarna på Jägersbo
ska tala om vi spelar var tredje gammaldans.
Det blir fortsättning av Dans-i-skola projektet även i vår. Man startar på
Ringsjöskolan 19 mars och på Sätoftaskolan 18 april.
Sven talade om att det anordnas mitt-på-dagen dans i Ystad den 24
februari. Durfåglarna spelar med start kl 11.00.

14 Övriga frågor: Sven hade varit i kontakt med en danspedagog, Annika, i
Lund. Vår förening har blivit erbjuden att anlita henne för att lära ut
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argentinsk tango. Förslaget är 3 tillfällen á 3 timmar. Priset blir cirka 3000 kr.
Styrelsen ansåg att detta lät mycket intressant. Kursen kan starta till hösten.
Det arrangeras läger i Hästveda den 17 – 19 maj.

15 Nästa möte:  blir den 14 mars hos Lennart

16 Mötets avslutande: Ewa Högberg avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs
Gammaldans-förening 2007-03-14 hos Lennart
Andersson

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Lennart Andersson, Sven Jönsson, Ewa Högberg, Bo
Persson, Thorsten Liljekvist, Hans Lindstedt, Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från dansen på Jägersbo
den 9 mars. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Vi hade fått minnesanteckningar från mötet
med En Sexa Skåne den 5 februari i Teckomatorp och Ewa gick igenom
detta. Ingen från Glada Gänget kunde närvara. På mötet diskuterades bl a
att anordna dans vid Trollsjön. Man ska ha ett nytt möte för att dra upp
riktlinjer för denna.
Det hade kommit minnesanteckningar också från detta  möte som ägde
rum 26 februari. Man hade enats om att arrangera dans vid Trollsjön
söndagen den 19 augusti. Spelmanspojkarna ska spela. Eslöv kommun
ger bidrag. Inträde kommer att bli 40 kr. Vår förening beslutade att delta i
detta.
Ewa talade om att föreningen fått bakläxa beträffande vår skrivelse om
drog-policyn. Höörs kommun menar att det saknades beskrivning av
handlingsplan. Vi bestämde att skrivelsen ska kompletteras och lämnas in
på nytt. Alla föreningar som lämnat in en godkänd drogpolicy får ett
diplom.
Det blir påskdans i Tallparken den 5 april till Bengt Hedins orkester.
Hans och  Sven kommer att  åka till årsmötet i Ystad den 31 mars.
Ungdomarna har åter blivit inbjudna av PRO att dansa på deras träff den
22 maj, meddalade Sven. PRO har uppskattat våra ungdomars danser
väldigt mycket. De ska ha årsmöte den 13 december och vill även då
gärna se ungdomarna dansa igen. Mer om detta får bestämmas längre
fram.
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7 Övriga frågor: Thorsten tog upp angående tider för danskurserna till
hösten -07. Vi gick igenom Thorstens förslag och kom fram till följande:
start 16/9 t o m 18 november och avslutning 25 november.
Det blir då 10 kurskvällar.
Vi diskuterade arrangemanget kring kursavslutningen långfredagen. Det
blir kycklingklubbor med sallad och bröd samt dryck. Vuxna får betala 70
kr och barn 35 kr. De som vill tar med en liten sak till vårt lotteri. Lennart
ordnar med blomma till Ingrid och Manfred.

8 Nästa möte: den 18 april hos Bo Persson

9 Avslutning: Mötet avslutades av Ewa Högberg

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs
Gammaldans-förening 2007-04-18 hos Bo Persson

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.

2 Närvarande: Lennart Andersson, Sven Jönsson, Ewa Högberg, Bo
Persson, Thorsten Liljekvist, Hans Lindstedt, Emma Hartell, Kerstin
Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Protokollet lästes upp av Kerstin.
Godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för resultatet från danskvällen på
Jägersbo den 13 april. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:  Ewa hade fått information från Höörs kommun
med anledning av att de ska arrangera en Hälsovecka i vecka 36. De
kommer att göra en broschyr och skicka ut till hushållen. Föreningar och
företag erbjuds i denna broschyr att göra reklam för sina olika
verksamheter. Det kommer även att finnas möjlighet att delta med någon
form av aktiviteter.
Det hade kommit inbjudan till Drejarschottis som inträffar den 11 augusti
Lidköping.
Sven och Hans hade varit på Skåneringens årsmöte i Ystad den 31 mars och
berättade om vad som hade avhandlats. Bl a diskuterade man ett förslag till
nytt medlemskort liksom förslag om att höja avgiften från 2008 till 90 kr per
år. Då skulle det ingå en försäkring också. Kopia av protokollet bifogas.
Riksförbundets kongress kommer att hållas den 12 maj i Lomma på
Dansrotundan, berättade Ewa. Efter mötet blir det dans till Skåne-Svennes
orkester. Vår förening kommer att sända 3 ombud, ev blir det Ewa och Hans.
Emma följer också med.
Sven berättade att han pratat med kommunen angående vår förenings drog-
policy, vilken inte blev godkänd. Sven hade skrivit ett nytt förslag som vi
gick igenom. Styrelsen godkände detta förslag och det kommer att skickas in
till kommunen snarast möjligt. Det blir läger för ungdomarna i Hästveda den
17-19 maj.
Den 8-9 maj anordnas Dans-i-skola för elever på Norrevångsskolan i Eslöv

7 Övriga frågor: Hans hade träffat Marianne Frid som i sin tur hade pratat
med Ulrika i Piggelinarna. Ulrika hade framfört att de tycker att det alltid
är väldigt roligt att spela på Jägersbo och det är en sådan glad och positiv
stämning.
Vi kom in lite på arrangemanget runt Höörs marknad. Sven talade om att
det snart är dags för möte med brottarna. Eventuellt kan det komma
förslag om att ändra något beträffande tidpunkterna för olika aktiviteter
så att det inte alltid blir samma program varje gång. Diskussion kring
detta.
Vi diskuterade möjligheten att ordna några extra träningsdanser. Förslag
kom upp att boka 2 söndagkvällar, eventuellt 13 maj samt 3 juni.

8 Nästa möte: den 16 maj hos Kerstin Jönsson
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9 Avslutning: Mötet avslutades av Ewa Högberg

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs
Gammaldans-förening 2007-05-16 hos Kerstin
Jönsson

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2 Närvarande: Lennart Andersson, Sven Jönsson, Ewa Högberg, Bo
Persson, Thorsten Liljekvist, Kerstin Jönsson, Emma Hartell

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket god-
kändes.

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för danskvällen den 11 maj på
Jägersbo.Han hade också ställt samman resultaten från kursavslutningen
samt vårterminens danskurser. Godkändes.
Med anledning av det redovisade underskottet i föreningens ekonomi
diskuterade vi olika förslag för att försöka komma till rätta med det. T ex
kan vi låta alla barn få betala 20 kr i samband med kursavslutningarna.
Styrelsen kan eventuellt skjuta till om det skulle behövas.

6 Rapporter och skrivelser:  Diskussion angående föreningens drogpolicy.
Den tidigare versionen har Sven nu reviderat. Vi gick igenom denna och
bestämde att skicka in den till kommunen. Sven publicerar den också på
hemsidan.
Ewa, Sven och Emma hade närvarat vid förbundskongressen i Lomma den
12/5. Där bestämdes bl a att frikorten kommer att försvinna fr o m jan -08.
Det blir nya medlemskort som ska kosta 90 kr, det är då inräknat en
försäkring för medlemmen i priset. Varje förening får en ny stämpel att
stämpla korten med.
Förtjänsttecken kommer endast att finnas i guld fr o m -08.
Förslag till ny orkesterlista.
Sven hade varit på möte med brottarna den 2/5. På lördagen blir det
passning i lottstånden kl 11 -19 och på söndagen kl 11 – 17. Schottisloppet
blir kl 13.30, därefter uppvisningsdans. De vill gärna ha hjälp med
förberedelserna på torsdags-kvällen samt med städning på söndagen. Om
det skulle bli tillfälligt regn, kan vi få hjälp med att täcka över dansgolvet.

7 Övriga frågor: Vi ska ha träningsdans 23/5 inför uppvisningen på
Berggrenska Gården nationaldagen. Vi har ännu inte hört något angående
tiden

8 Nästa möte: 8 augusti på Älvkullen

9 Avslutning: Ewa Högberg avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid ordinarie halvårsmöte med Höörs
Gammaldansförening på Älvkullen 8 augusti 2007

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg

2 Närvarande: Hans Lindstedt, Lennart Andersson, Ewa Högberg, Sven
Jönsson, Bo Persson, Thorsten Liljekvist, Emma Hartell, Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redovisade räkenskaperna för första halvåret
2007 samt för dansträffarna från våren 2005, 2006 och 2007.
Ungdomssektionen har genom olika engagemang bidragit till ökade
intäkter.
Allt godkändes

6 Rapporter och skrivelser: Thorsten talade om att föreningen skickat
blommor med anledning av Eva-Lena Perssons bortgång.
Enligt Thorsten, som tagit fram lite historik, arrangerar Glada Gänget i år
schottisloppet för 20:e gången.
Det kommer att bli en instruktörskurs den 26 augusti. Emma, Ellinor,
Sven, Ewa och Ingrid tänker delta. Kursen ska hållas i Ekeby.
En Sexa Skåne anordnar dans vid Trollsjön i Eslöv söndagen den 19
augusti. Ewa framförde att det skulle vara positivt om så många som
möjligt i vår förening kunde komma. Spelmanspojkarna kommer att stå
för musiken och Sven påpekade att de tar 3000 kr i arvode. Skulle
intäkterna inte räcka får föreningarna skjuta till pengar.
Vi bestämde schema för passningstider i lotteristånden på marknaden.
Det hade inkommit ett brev till föreningen skrivet av John Löfberg.
Brevet var ställt till Bertil Lindberg i GRF. Detta med anledning av Johns
avstängning från våra kurser. Diskussion angående detta och det
bestämdes att föreningen skriver ett utlåtande till Bertil L.

7 Övriga frågor: ingenting fanns att ta upp.

8 Nästa möte:  detta blir den 19 september hos Thorsten.

9 Avslutning: Ewa tackade de närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs
Gammaldansförening 2007-09-19 hos Thorsten
Liljekvist

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade välkomna

2 Närvarande: Thorsten Liljekvist, Sven Jönsson, Hans Lindstedt, Bo
Persson, Emma Hartell, Ewa Högberg, Lennart Andersson, Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för resultatet från danskvällen på
Jägersbo den 14 september. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Kulturnämnden i Höör hade skickat ut
information till föreningarna och Sven berättade att de gärna ser att man
lägger ut uppgifter om olika aktiviteter på kommunens hemsida. Det finns
en sekreterare som tar hand om detta. Vecka 44 är det höstlov och
ungomssektionen ska visa danser på Älvkullen.
Sven gav en kort sammanfattning över resultatet från Trollsjödansen den
19 augusti. Det hela blev mycket uppskattat och man kom överens om att
arrangera något liknande även nästa år.
Den 22 augusti var Sven på möte med brottarna. De gav bl a en redo-
visning från Höörs marknad. Sven gav förslag att vår förening eventuellt
har möjlighet att bidra med ytterligare dansaktiviteter under
marknadsdagarna. Mer om detta får vi diskutera längre fram.
Det blir ny instruktörsutbildning den 14 december i Veberöd.
Fritidsnämnden hade haft möte och Sven hade närvarat. Det handlade om
kurser och utbildningar. Enligt Freddy kan det komma att bli mindre
bidrag till föreningarna framöver.
Ewa berättade att GRF anordnar höstträff den 7 oktober i Skårby.
Thorsten hade beställt nya medlemskort för år 2008.

7 Övriga frågor: Ewa talade om att vi nu fått tider av Mattias för
danskvällarna på Jägersbo 2008. Vi gjorde upp förslag till orkesterlista.
Ringsjöskolan har tänkt arrangera inspark för nya lärare den 17 oktober.
Sven hade blivit tillfrågad om någon eller några i vår förening ville
instruera dem i några gammaldanser. Diskussion om arvode för detta och
vi föreslog 1000 kr.
Det hade kommit inbjudan till kursdans för ungdomarna den 14 oktober i
Klagshamn mellan kl 16.30 – 20.30. Det är Jörgen som arrangerar detta.
Förslag hade kommit från Tyringe att få vara med på vår ungdomskurs.

8 Nästa möte:  blir den 24 oktober hos Sven

9 Avslutning: Ewa tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs
Gammaldans-förening hos Sven 2007-10-24

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade alla välkomna

2 Närvarande: Thorsten Liljekvist, Lennart Andersson, Bo Persson, Hans
Lindstedt, Ewa Högberg, Emma Hartell, Linda Slåttli, Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från dansen på Jägersbo
den 12 oktober. Godkändes

6 Rapporter och skrivelser: Det hade kommit inbjudan från kommunen
angående  FAR (Fysisk Aktivitet på Recept). Det gäller den 22 november
på vårdcentralen och Sven kommer att gå dit.
Det hade också kommit inbjudan från Tallparken i Vinslöv om kultisdans
den 26 oktober. Ulrika och Piggelinarna ska stå för musiken.
Ewa och Sven hade varit på möte med En Sexa Skåne.
Emma redogjorde för Skåneringens höstträff i Skårby den 7 oktober där
hon och Sven hade varit med. Man diskuterade bl a den nya
medlemsförsäkringen, medlemskorten och frikorten. Den 12 maj -08 blir
det förbundskongress i Vinslöv.
Den 18 oktober var det möte med kommunen angående skyltsöndags-
arrangemangen. Ewa och Sven var där. Det bestämdes att
Ungdomssektionen kommer att medverka bl a med dansframträdanden
och dans kring granen.
Ewa berättade att Bertil Lindberg efterfrågat ett brev med underskrifter
angående John Löfbergs avstängning. Brevet blev undertecknat.
Ewa talade om att det blivit klart med orkestrarna för år 2008. Det blir
som följer:

11 jan Nordhs, 15 feb Mattis, 14 mars Rose-Maries, 18 april Rivvers, 16
maj Janzons, 12 sep Ulrika och Piggelinarna, 10 okt, C-laget, 14 nov
Jaxons, 5 dec Rose-Maries.

7 Övriga frågor: Det är hög tid att få klart vilka uppgifter som ska finns
med i vårt nya dansprogram. Det gällde också det s k dragspelet.
Vi diskuterade vad vi skulle ha för mat på kursavslutningen och bestämde
att det ska bli kycklingsallad. Förslag kom upp om att sälja biljetter till
avslutningen. Bo, Hans och Emma ska ta hand om detta. Vuxna får betala
70 kr och ungdomar som inte är kursdeltagare får betala 35 kr.
Bestämdes att ungdomarna får lov att ta med sig en julklapp för max 25
kr till lotteriet.
Lennart ska ordna blommor till Ingrid och Manfred.
Sven hade meddelat att han pratat med Anette Härstedt på Färs & Frosta-
banken om att kanske få utnyttja lokal i banken som dansstuga i
samband med aktiviteterna under skyltsöndagen. Diskussion angående
detta, men styrelsen angsåg att detta nog får anstå till nästa år.
Ny instruktörsutbildning kommer att ske på Älvkullen. Följande datum är
bokade: 27 jan, 10 feb, 17 feb och 2 mars.

8 Nästa möte: blir den 21 november hos Emma
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9 Avslutning: Mötet avslutades och ordförande Ewa Högberg tackade
de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs
Gammaldansförening hos Emma Hartell 2007-11-21

1 Ordförande  Ewa Högberg hälsa alla välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Ewa Högberg, Emma Hartell, Bo Persson, Lennart
Andersson, Thorsten Liljekvist, Sven Jönsson, Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från danskvällen på
Jägersbo 9 november. Godkändes. Med anledning av att det blivit en hel
del underskott under året från danskvällarna diskuterade vi åtgärder som
kan bli aktuella att vidta för att minska detta.

6 Rapporter och skrivelser: Vi hade fått nytt förlängt avtal med Mattias
Persson på Jägersbo. Vi gick igenom detta.
Styrelsen bestämde att inga frikort kommer att tas emot fr o m år 2008
Det erbjudande föreningen fått från Färs- och Frostabanken kvarstår
enligt Sven, som hade pratat med Anette Härstedt igen. Vi är välkomna
att använda lokalen och är inbokade till skyltsöndagen nästkommande år.
Det blir då den 30 november.
Sven hade tryckt upp affischer angående platser och ungefärliga tider för
ungdomarnas dansuppvisningar söndag den 2 december
Ung Kultur har meddelat att det ska anordnas en kulturfestival på
Älvkullen den 15 mars nästa år. Ungdomar och vuxna ska tillsammans
arrangera denna. Ett informationsmöte kommer att hållas den 3 december
kl 19.
Den 14 december blir det instruktörskurs i Tornastugan, Veberöd och
program hade kommit till Ewa. Styrelsen enades om att Emma,  Ewa och
hennes Bo samt Sven ska försöka närvara.
GRF hade haft möte med en del av orkestrarna. Orkesterledarna och GRF
fick lämna sina synpunkter på bl a vilka danser som bör finnas med och
att spela lite modernare musik till vissa danser som vanligen annars alltid
spelas till en viss melodi.
Thorsten hade fått kontrakten från en del av orkestrarna till år 2008.

7 Övriga frågor: Diskussion angående kursavslutningen. Bo talade om hur
många som anmält sig. Det har fungerat bra med systemet att sälja
biljetter. Styrelsen kom överens om att träffas ca kl 16.30.
Thorsten undrade över ersättningen till Manfred. Han har hittills fått 500
kr per gång och vi ansåg att detta arvode ska gälla tills vidare.

8 Nästa möte: den 12 december hos Linda Slåttli

9 Avslutning: Ewa tackade de närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs
Gammaldans-förening 2007-12-12 hos Linda Slåttli

1 Mötet öppnades och ordförande Ewa Högberg hälsade alla välkomna

2 Närvarande: Sven Jönsson, Lennart Andersson, Ewa Högberg, Linda
Slåttli, Bo Persson, Thorsten Liljekvist, Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes efter tillägg till punkt 6.

5 Kassarapport: Thorsten hade sammanställt redovisning av höst-
terminens danskurser samt redovisade också resultatet från dansen på
Jägersbo den 7 december. Allt godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Vi kom in på vårterminens dansaktiviteter
och Thorsten gick igenom bl a annonsering och kallelse inför årsmötet den
23 januari -08. Startdatum för våra kurser samt avgifter m m fastställdes.
Diskussion på nytt om frikorten. Styrelsen har tidigare bestämt att vi inte
kommer att ta emot frikort fr o m år 2008. Vi enades om att göra ett
undantag för vår hedersmedlem Börje Persson som även i fortsättningen
får använda frikortet.
Det var möte med Fritidsnämnden 26/11 och Sven och Ewa redogjorde för
vad som avhandlades. Bl a kan det bli ändrade bestämmelser för bidrag
från kommunen. Föreningarna får betala lokalhyra. Åldersgränserna för
ungdomsverksamheterna kan komma att ändras vilket i sin tur kan
innebära minskade bidrag.
Föreningarna har möjlighet att lämna in synpunkter  till kommunen senast
den 18 december.
Kulturnämnden hade haft ett möte och Sven hade närvarat.
Ung Kultur hade också haft möte där Sven deltagit. Den 15 mars nästa år
planerar man en festival. Ungdomar får möjlighet att ställa ut olika saker
som de designat och tillverkat själva.
Inbjudan hade inkommit från Arkelstorp att de arrangerar dans
Trettondagsafton.
Tallparken anordnar kultisdans den 27 december.

7 Övriga frågor: En av våra kursmedlemmar hade berättat att hon varit
några veckor i Norge. Vid något tillfälle hade hon varit och dansat hos en
norsk förening. I samtal med några av medlemmarna hade frågan kommit
upp om att det skulle vara roligt om man kunde göra ett utbyte mellan
våra föreningar. Intresse finns från vår förenings sida och kanske skulle
det kunna förverkligas någon gång. Diskussionen får fortsättas.

8 Nästa möte: detta blir den 16 januari hos Ewa Högberg.

9 Avslutning: mötet avslutades och ordförande tackade de närvarande

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande


